
Styrelsemöte Hultsfredsbygdens ridklubb 2013-06-24 

Närvarande: Jan Isberg, Susanne Andersson, Johan Friberg, Sofia Johansson, Malin Bjälesjö och 
Cecilia Myrén. 

Mötet förklaras för öppnat. 

Till mötes ordförande valdes Jan Isberg. 

Till mötessekreterare valdes Cecilia Myrén. 

Till justerare valdes Susanne Andersson. 

Föregående protokoll gicks igenom. 

Ekonomin är fortfarande något ansträngd. 

Ett konto att handla på kommer att ordnas på Willys. Cafeterian har redan ett konto på Ica. 

En ny ponny, Naomi, har köpts in för pengar från ungdomssektionen och för pengar som blev över 
vid festivalförsäljningen. 

Carina Persson kommer vara kvar hos oss i ytterligare ett år. En arbetsbeskrivning kommer att tas 
fram för samtlig personal.  

I augusti kommer det kallas till nytt möte mellan styrelsen och Grevestallet för fortsatt diskussion 
kring stallhyror. 

Styrelsen vill framföra ett stort tack till alla som var med och arbetade vid festivalen. 

Diskussionen kring att få fler ridande fortsätter i styrelsen nu tillsammans med Sofie Hjälm. 

Vi har planer på att anordna en öppet hus dag den 24/8 2013. 

Det har framkommit klagomål till styrelsen angående hinder på stora uteridbanan. Därför beslutar 
styrelsen nu idag att alla hinder ska plockas bort efter hoppning från och med 1/8. Inga hinder ska stå 
kvar på banan. Allt hindermaterial ska ställas i ett hörn inne på banan. Då har alla möjligheter att 
träna oavsett träningsgren. Från och med 1/8 kommer också de nuvarande bokningslistorna att tas 
bort. Samma bokningsregler gäller som i ridhuset. 

 

Nästa möte blir måndagen den 29 juli kl. 18.00. 

 


